
Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της  Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 46/10-05-2023 

 

Αποφάσεις 

 

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικών Δ.Σ. υπ΄αριθμ. 45/26-04-2023 

 

Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ. 45/26-04-2023  πρακτικό  του Δ.Σ. 

 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ 

 

 

Θ Ε Μ Α  3ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών-Γυναικών 

 

 Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών- 

Γυναικών. 

 

Θ Ε Μ Α  4ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων  Αγοριών 

  

 Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών. 

 

Θ Ε Μ Α  5ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών 

 

 

 Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών. 

 

 

Θ Ε Μ Α  6ο: Αποφάσεις—Ανακοινώσεις 

 

Α. ΑΓΩΝΑΣ ΑΕΝ ΚΗΦΙΣΙΑΣ- ΓΣ ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ Α’ ΓΥΝΑΙΚΩΝ 14-05-23 

 

 Λόγω βαθμολογικής κρισιμότητας της τελευταίας αγωνιστικής της Α’ Φάσης 

της Α’ Κατηγορίας Γυναικών, το Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωσης, αποφάσισε την 

ταυτόχρονη έναρξη των αγώνων  ΦΟ ΤΟΥΦΑΣ- ΑΟ ΚΡΟΝΟΣ ΓΕΡΑΚΑ και ΑΕΝ 

ΚΗΦΙΣΙΑΣ- ΓΣ ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ την Κυριακή 14/05/23 στις 19.30.  

 Συνεπώς αποφασίστηκε να σταλεί απάντηση στο υπ’αριθμ. ιδ. έγγραφο της 

παραπάνω αλληλογραφίας της ΑΕΝ ΚΗΦΙΣΙΑΣ, ενημερώνοντας τους ότι το αίτημά 

τους δεν γίνεται δεκτό. 

 

Β. ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΑ ΣΤΟ ΤΟΥΡΝΟΥΑ MiniBasket Κοριτσιών U11 

 

 Η Επικεφαλής της Επιτροπής Αναπτυξιακού Κοριτσιών, Κατερίνα Θειακού 

Σπίνου, λαμβάνοντας τον λόγο, ανέφερε ότι στην Προκήρυξη του Τουρνουά 

MiniBasket Κοριτσιών U11 της φετινής αγωνιστικής περιόδου, υπάρχει ασυμφωνία 

μεταξύ του άρθρου της υποχρεωτικής συμμετοχής δέκα (10) αθλητριών και του 



άρθρου μη χρήσης φύλλου αγώνα, λέγοντας ότι αν δεν υπάρχει φύλλο αγώνα δεν 

μπορεί να διαπιστωθεί ο αριθμός των αθλητριών του δηλώνει η κάθε ομάδα. 

 Με αφορμή αυτού, προέβη σε επικοινωνία με τον Υπεύθυνο Αναπτυξιακού 

Προγράμματος Κοριτσιών της Ομοσπονδίας κ. Τσεμπέρη, προκειμένου  να υπάρξει 

συνάντηση για συζήτηση επί των προκηρύξεων υποδομών κοριτσιών της επόμενης 

αγωνιστικής περιόδου. Ο κ. Τσεμπέρης απάντησε στην κ. Θειακού ότι την χρονική 

περίοδο που του πρότεινε να γίνει συνάντηση, αδυνατεί λόγω υποχρεώσεων του στην 

Ε.Ο.Κ. 

 Τότε ο κ. Κωνσταντακόπουλος, ως Επικεφαλής της Επιτροπής 

Πρωταθλημάτων Κοριτσιών, ανέλαβε να έρθει σε επικοινωνία με τον κ. Τσεμπέρη 

ώστε να συζητηθούν το περιεχόμενο και οι αλλαγές των Προκηρύξεων των Τουρνουά 

Κοριτσιών. 

 

Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 

 

 

 


